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Protokół Nr XL/2021 

z XL sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 6 września 2021 r. w godzinach od 12.00 do   w sali 

Sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

Adn. 1 

 XL sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P. Kamila Mazurek 

witając jednocześnie Wójta Gminy – P. Przemysława Renna, radnych Rady Gminy Mieścisko, 

Sekretarz Gminy – P. Alicję Kędracką, Skarbnik Gminy – P. Paulinę Durak, radcę prawnego – P. 

Michała Walkowiaka, kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury – P. Magdalenę 

Walkowiak, kierownika Referatu Ochrony Środowiska – P. Natalię Włodarczak oraz inspektora 

ds. informatycznych – P. Piotra Mnichowskiego i przybyłych sołtysów. 

Przewodnicząca poinformowała o klauzuli informacyjnej. 

(Lista obecności gości stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Adn. 2 – Stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że na sesji obecnych jest 11 

radnych, a zatem sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Adn. 3 – Przedstawienie Porządku obrad XL sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 

Przewodnicząca Rady zwróciła  się z pytaniem czy ktoś wnosi zmiany do Porządku obrad ? 

Pan Wójt  zgłosił zmiany do Porządku obrad polegające na usunięciu punktów 11 i 12 tj. 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Mieścisko oraz projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz częstotliwości odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposobie 

świadczenia usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych. Zmiany te 

spowodowane są nieopublikowaniem przepisów w Dzienniku Ustaw. 

Przewodnicząca przeczytała nowy, zmieniony porządek obrad i zarządziła jego głosowanie.  

Na 11 radnych obecnych na sesji, 10 radnych głosowało za nowym porządkiem obrad, jeden 

radny nie głosował. Przewodnicząca po przeprowadzeniu głosowania stwierdziła, że w 

głosowaniu brało udział 11 radnych, 10 głosowało „za”, jeden radny omyłkowo nacisnął 

przycisk „obecny”,  tym samym stwierdzając, że nowy porządek obrad został przyjęty. 

 

(Wykaz imienny głosowań stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

(Porządek obrad XL sesji Rady Gminy Mieścisko po zmianach stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu). 
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Adn. 4 – Przyjęcie protokołu obrad z poprzednie sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w biurze Rady 

i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń w związku z powyższym zawnioskowała o jego przyjęcie 

bez odczytywania przystępując do głosowania imiennego. Wyczytywani kolejno z listy 

obecności radni wypowiadali swoje stanowisko „za” przyjęciem protokołu z ostatniej sesji. 

Przewodnicząca po przeprowadzeniu głosowania stwierdziła, że w głosowaniu brało udział 11 

radnych, 11 głosowało „za” tym samym  stwierdzając, że protokół z ostatniej sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

(Wykaz imienny głosowania stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 

Adn. 5 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Wójt Gminy – P. Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie Wójta stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Adn. 6 – Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy stałych Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym 

- radny Witucki Marian – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia. Pierwsze 23 sierpnia wspólnie z Komisją 

Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, na którym omówiona została analiza zadłużenia 

Gminy Mieścisko na dzień 30 czerwca br. oraz kontrola wydatków na utrzymanie świetlic w 

Gminie Mieścisko. Drugie posiedzenie odbyło się 30 sierpnia br. i było to wspólne posiedzenie 

wszystkich Komisji Rady Gminy Mieścisko zwołane w celu omówienia materiałów na dzisiejszą 

sesję. 

 

- w zastępstwie radnego Drożdżyńskiego Tomasza – Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, sprawozdanie z pracy Komisji złożył radny Kozłowski 

Robert: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia. Pierwsze 23 sierpnia wspólnie z Komisją 

Rewizyjną, na którym omówiona została analiza zadłużenia Gminy Mieścisko na dzień 30 

czerwca br. oraz kontrola wydatków na utrzymanie świetlic w Gminie Mieścisko. Drugie 

posiedzenie odbyło się 30 sierpnia br. i było to wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady 

Gminy Mieścisko zwołane w celu omówienia materiałów na dzisiejszą sesję. 

  

- radny Kozłowski Tomasz– Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia. Pierwsze 30 sierpnia br. , część miała charakter 
wyjazdowy i obejmowała wizytację w jednostkach oświatowych na terenie gminy, celem 
zapoznania się z przygotowaniem do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022 oraz informacją 
o wynikach egzaminu ósmoklasisty w szkołach podstawowych. Po dokonanym objeździe 
Komisja przeszła do drugiej części posiedzenia, które kontynuowała w Urzędzie Gminy. 
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Tematem było: „Zapoznanie ze sprawozdaniem animatorów „ORLIK-a” na temat 

organizowanych zajęć sportowych na terenie Gminy Mieścisko w latach 2020-2021, a także 

planem oferty sportowej na rok 2022. Drugie posiedzenie, również 30 sierpnia br. było 

wspólnym posiedzeniem wszystkich Komisji Rady Gminy Mieścisko zwołane w celu omówienia 

materiałów na dzisiejszą sesję. 

 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska  i Komunikacji 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia. Pierwsze wyjazdowe posiedzenie odbyło się 

w dniu 24.08.2021 r., którego tematem było: „Ocena stanu bezpieczeństwa na placach zabaw, 

boiskach sportowych, kortach tenisowych i kompleksie sportowym „Orlik” na terenie Gminy 

Mieścisko”. Drugie posiedzenie odbyło się 30 sierpnia br. i było to wspólne posiedzenie 

wszystkich Komisji Rady Gminy Mieścisko zwołane w celu omówienia materiałów na dzisiejszą 

sesję. 

Sprawozdania z odbytych posiedzeń Komisji Rady Gminy Mieścisko odzwierciedlone są w 

odrębnych protokołach. 

 

Adn. 7 – Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Wągrowiec częściowej realizacji 

zadania publicznego w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę dla części miejscowości 

Żabiczyn 

Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Na 11  radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imienny głosowania stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu). 

Na Sesję Rady Gminy Mieścisko przybyła radna Marta Mączyńska. 

 

Adn. 8 – Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Mieścisko oraz miejscowości Kakulin i Kuszewo, Gmina Skoki, 

Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imienny głosowania stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Adn. 9 – Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej 

oraz trybu postępowania w sprawie o udzielenie dotacji i sposobu jej rozliczania, 

 

Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imienny głosowania stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Adn. 10 –  Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania oraz rozliczania dotacji na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem wyrobów zawierających azbest, 

Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imienny głosowania stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Adn. 11 – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021 rok, 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji w wyniku imiennego głosowana uchwała w głosowaniu 

została podjęta jednogłośnie „za”. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Adn. 12 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/202/20 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 14 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021-2025, 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Adn. 13 – Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

 

Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Adn. 14 – Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ustanawiania służebności gruntowych 

oraz służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Mieścisko, 

Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Adn. 15 – Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska o ustanowieniu 27 grudnia 

świętem państwowym. 

Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 15 do protokołu). 
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Adn. 16 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/4/18 Rady Gminy Mieścisko z dnia 5 

grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia przedmiotu działania i składu osobowego stałych 

Komisji Rady Gminy z wyłączeniem Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji, 6 głosowało „za” podjęciem uchwały, 6 głosowało „przeciw” 

przyjęciem uchwały, uchwała nie została podjęta. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 16 do protokołu). 

Radny Ryszard Rodzewicz-   jeszcze nigdy, podczas całej mojej kadencji radnego, taka uchwała 

o przynależności do komisji rady nie została odrzucona, bo jest to w zasadzie formalność. Więc 

się dziwię jeśli chodzi o upór, bo to jest już drugie głosowanie. Nie zdarzyło się. Nawet tak 

wrażliwa komisji jak Rewizyjna nie było sytuacji, żeby było odrzucone. 

Radna Kamila Chelwing- Chciałabym tylko przypomnieć, że wszyscy jak zostaliśmy radnymi 

mieliśmy możliwość wybrać taką komisję, jaką chcieliśmy i w jakiej chcieliśmy pracować. 

Głosowanie p-rzeciw jest robieniem na złość. Odrzucenie tej uchwały jest wystąpieniem nie 

przeciwko radnemu, ale przeciwko mieszkańcom całego okręgu wyborczego. 

Przewodnicząca Rady Kamila Mazurek – Każdy ma prawo wyboru i nie chodzi o robienie na 

złość, my nie odrzucamy pana Karasiewicza, jesteśmy otwarci na rozmowy. Rada ma prawo 

wyboru. Czekamy na propozycje, na rozmowy. 

Radny Tomasz Karasiewicz – o czym mielibyśmy rozmawiać. Mecenas powiedział, że radny 

ma prawo i obowiązek być członkiem komisji rady. 

Przewodnicząca Rady Kamila Mazurek – chodzi o rozmowę. Radny ma prawo wyboru, a Rada 

ma prawo głosowania nad członkami komisji. 

Radny Marian Witucki- Przykre jest, że uniemożliwiamy radnemu pracy w tej komisji, w której 

chce, jest w tym kierunku kształcony. Jak głosowaliśmy za wyborem członków komisji to 

głosowaliśmy za wszystkich razem, ale teraz osobno, trzeba się nad tym zastanowić.  

Radny Ryszard Rodzewicz-  prośba do mecenasa: czy możemy głosować nad całym składem 

komisji. 

Mecenas Michał Walkowiak – Rada podjęła uchwałę w sprawie składu komisji wcześniej. Ta 

dzisiejsza uchwała nie została podjęta. 

Przewodnicząca Rady Kamila Mazurek- Ja nadal proponuję, aby podjąć rozmowy. 

Radny Roman Kulczyński – Mam również prośbę do radnego Tomasza Karasiewicza, że jeżeli 

chce pracować w tej komisji to niech porozmawia z członkami tej komisji i się dogada, żeby nie 

było takich scen jak teraz. Jest taka możliwość do przeprowadzenia rozmowy i dogadania się. 

Radny Tomasz Karasiewicz – Członkowie komisji Rolnictwa, jest dzisiaj tylko jeden 

przedstawiciel : czy ja mam paść na kolana i prosić o przyjęcie do tej komisji? Przecież nie o to 

chodzi, prawda? Czego sobie życzycie, że jak przejmiecie mnie do tej komisji to będę głosował 

tak, jak sobie życzycie? Czy mam głosować nie zgodnie z własnym sumieniem i własnymi 

przekonaniami? Nie rozumiem czego miałyby dotyczyć te rozmowy? Złożyłem pismo, w 

programie posiedzenia komisji były wszystkie uchwały oprócz tej. Nie rozumiem dlaczego tej 

uchwały nie było na tej komisji, żeby ją wtedy przedyskutować. 

Przewodnicząca Rady Kamila Mazurek- bo ona nie wymaga przedyskutowania. 

Radny Tomasz Karasiewicz -  Pani chce, że ją  przedyskutować. 
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Przewodnicząca Rady Kamila Mazurek- ja chcę, aby rozmawiać, jest impas i aby go przełamać 

to dobrze byłoby ROZMAWIAĆ. 

Radny Robert Kozłowski- też mam propozycję, aby rozmawiać. Nie będę wypowiadał się za 

kolegów, których nie ma. Porozmawiajmy na komisji, mamy kilka spraw. Jak będziemy mieli 

komisję to damy znać i tak porozmawiamy normalnie.  

Radny Tomasz Karasiewicz – jak Pan jest obecny na sesji, to niech Pan wyrazi swoje zdanie. 

Radny Robert Kozłowski- trzeba się zastanowić, czy Pan jako radny łamiący prawo pod kątem 

rolnictwa, może w Komisji Rolnictwa uczestniczyć. |Nie mam nic przeciwko temu, aby Pan w 

niej uczestniczył, ale możemy porozmawiać jak normalni ludzie. Będę może nawet za tym, aby 

przekonać członków komisji i na przyszłej sesji będzie to głosowanie inaczej wyglądało. 

Radny Tomasz Karasiewicz –  nie ma Pan nic przeciwko, a głosuje Pan przeciwko, to ja nic z 

tego nie rozumiem. 

Radna Kamila Chelwing -  to co było, to było, radny stracił mandat, ale były nowe wybory i 

mieszkańcy zaufali Tomkowi i wybrali go na radnego. Dajmy Tomkowi pracować. 

Przewodnicząca Rady Kamila Mazurek wyhamowała dyskusję i zarządziła 15 minutową 

przerwę. 

Cała dyskusja zawarta jest od 1.32 do 1.45 godziny transmisji XL Sesji rady Gminy Mieścisko. 

Adn. 17- Informacja o stanie zadłużenia Gminy Mieścisko 

Pani Skarbnik przedstawiła, w formie prezentacji, informację o stanie zadłużenia Gminy 

Mieścisko na dzień 30 czerwca br. (Wersja papierowa sprawozdania stanowi Załącznik nr 17 

do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Kamila Mazurek – ja się bardzo cieszę z takiego wyniku. 

 

Adn. 18 – Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna interpelacja do 

Biura Rady ani zapytanie.  

Adn. 19 – Wolne głosy i wnioski 

Radna Marta Mączyńska powtórzyła swoje zapytanie i prośbę mieszkańców o pasy na drodze 

wojewódzkiej i poprosiła Pana Wójta o informację dotyczącą tej kwestii. 

Wójt Gminy Przemysław Renn poinformował o zbliżającym się terminie remontu drogi 

wojewódzkiej nr 190, a w szczególności o odcinku na naszym terenie WZDW ogłosił przetarg 

na remont drogi od miejscowości Zbietka w kierunku Mieściska na odcinku 1300 m. Natomiast 

odcinek od miejsca w którym skończą do Mieściska ma być kontynuowany w roku przyszłym 

lub kolejnym. WZDW uwzględni nasze prośby dotycząca przejść dla pieszych oraz polepszenia 

skrzyżowania n ulicą Wągrowieckiej z ulicą Rudą. Cały remont poprawi bezpieczeństwo na tej 

drodze. 

Odpowiedzi na wszystkie pytania radnych udzielił Wójt Gminy – Pan Przemysław Renn od 

2.09.13 czasu transmisji Sesji Rady Gminy Mieścisko. 
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Po wyczerpaniu zapytań ponownie głos zabrał Wójt Gminy, który przypomniał o obowiązku 

wynikającego ze Spisu Powszechnego, zaapelował o szczepienie się przeciwko COVID-19 oraz 

zaprosił na 42 Targi Michałowskie. 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady zamknęła XL sesję 

Rady Gminy Mieścisko. 

 

  Protokółowała:                       Przewodniczyła sesji: 

  Sekretarz Gminy             Przewodnicząca Rady 

  /Alicja Kędracka/               /Kamila Mazurek/ 

   

 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


